
Odpowiedź na interpelację o Nr OSOZK.0003.1.2024 
 

 

Pani Bożena Sołek-Muzyka 

Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda 

 

 

W odpowiedzi na interpelację radnego Kamila Sawickiego dotyczącą dodatkowego przystanku 

autobusowego w miejscowości Włodowice informuję: 

Zaproponowane przez mieszkańców miejsce lokalizacji dodatkowego przystanku Naszym 

zdaniem jest zasadne. 

Proponujemy aby przystąpić do prac związanych z powstaniem tego przystanku po 

zakończeniu sporu sądowego ze Starostwem Powiatowym w Kłodzku dotyczącym własności dawnej 

drogi wojewódzkiej oznaczonej geodezyjnie jako działka 143 obręb Włodowice. 

 

 

          Z poważaniem                                   

/Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska/ 

 

 

 

 

 

Sporządził: 
Radosław Gorczycki 
Tel. 748720904 


